
Wakizaši cup 2012 - Karate 

   V sobotu 12. května se konal již jedenáctý ročník soutěže v karate s názvem Wakizaši cup.  Jako 

každoročně, tak i letos se konala v Nymburce. V celkem hezké nové basketbalové hale, ale poněkud 

malé… 

   Na soutěž vyjela výprava 3 závodníků. Kuba Hradský, Viktor Miller a Lukáš Pilát. Všichni tři 

mušketýři startovali v soutěži kata mladších žáků. Konkurence byla obrovská a dokonce mezinárodní 

(přijeli i závodníci z Polska a Slovenska). Tak na příklad v kategorii žáků 7-9 let, kde jsme měli dva 

zástupce, Kubu a Viktora, startovalo 21 závodníků! A v kategorii výše, tedy 10-11let, kde byl i náš 

Lukáš, bylo závodníků dokonce 46! Podobně zaplněné byli i ostatní kategorie. Dokážete si  asi 

představit, jaké to bylo mraveniště. 

   Závodilo se na 5-ti tatami, ale z pohledu kouče musím říct, že rozmístění nebylo zrovna šťastně 

zvolené. Zápasiště na sebe byla nalepená s minimálními meziprostorem. Všichni závodníci a koučové 

byli namačkáni do malého prostoru a v mnoha případech nebyli koučové vůbec připuštěni k tatami, 

kde závodili jejich svěřenci. I přes tyto překážky podali naši borci bezvadné výkony.  

 

Viktor se probojoval až do druhého kola, kde trochu sporně prohrál, nicméně si 

vysloužil od kouče velkou pochvalu za provedení své katy.  

 

 

 

Kuba na tom byl ještě lépe. Dostal se až do 

třetího kola, kdy ho udolal pozdější vítězem.  

Což znamenalo postup do bojů o třetí místo. 

Bohužel vypadl, když proti němu jeho soupeř 

nasadil mistrovskou katu.   

 

                                                Podle mého názoru, měl vyhrát náš závodník,                                                                                                                                                                                                                    

                                               protože provedení mistrovské katy bylo 

                                                     doslova hrozné.        

                                                Bohužel takový je současný trend v soutěžích  

                                                                 kata.  

 

 

   Jako poslední šel na řadu Lukáš v nejpočetnější kategorii vůbec. První dvě 

kola prošel naprosto suverénně. Ve třetím kole (o postup do semifinále) cvičil 

svojí katu tak naplno, že udělal jedno kiai navíc, což ho stálo postup. Jinak by 

zdárně porazil i tohoto soupeře.  

 

   S výkonem, jaký kluci podali, jsem spokojený. Snažili se a je vidět, že na 

tréninku makají. Za týden nás čekají další závody, tak doufejme, že si udrží 

formu a předvedou minimálně tak dobré výkony jako zde.                      

 

                                                                                                                   Aleš 

 


